
prosvete. Društvo je sodelovalo pri raznih 
dobrodelnih prireditvah. Svoje pravo do ob« 
stoja pa je dokumentiralo s tem, da je bra« 
nilo pravice učiteljice kot žene. Potegovalo 
se je n. pr., da naj poučujejo na ženski str«1« 
kovni nadaljevalni šoli v prvi vrsti ženske 
učne moči; dalje proti zapostavljanju učite« 
ljic pri volitvah v disciplinsko sodišče itd. 

Blagajniško poročilo: Društveno premo« 
ženje začetkom leta 7882-05 Din. Dohodki 
204872 Din. Izdatki 2778-40 Din. Društveno 
premoženje koncem leta 7152-37 Din. 

Nato je poročala tov. Jerica Zemljanova 
o IV. mednarodnem kongresu gospodinjskih 
šol, ki se je vršil v Rimu. Ves njen govor je 
prevevala ideja o potrebi pomagati gospodi« 
nji do smotrene izobrazbe. Povodom njenega 
predavanja se je razvila zelo živahna debata. 

Na dnevnem redu je bdi tudi »Razgovor 
o organizaciji bodočega dela«. Tov. predsed« 
niča očrta namen in potrebo obstoja »Dru« 
štva slovenskih učiteljic« nalogo poverjenic. 
nujnost sklicanja sestankov učiteljic po 
okrajih v svrho smeri delovanja učiteljice 
kot žene. Da se pa bo to delo čimbolj siste« 
matično izvršilo, se bo sestal v semestralnih 
počitnicah širši odbor, t. j . odbornice in po« 
verjenice iz vseh okrajev. 

Za tem so se vršile volitve. Ostane Stari 
odbor, le namesto tov. Vidmarjevc sprejme 
odborniško mesto tov. Ema Pečetova. 

—ž Društvo slovenskih učiteljic je imelo 
svoj redni občni zbor dne 27. decembra 1927 
ob 9. uri dopoldne na osnovni šoli pri Sv. 
Jakobu v Ljubljani. 

Poročilo funkcijonark. Tov. predsednica 
Milka Umbergerjeva pojasni s stališča žene« 
učiteljice pomen društva slovenskih učiteljic, 
ki tvori eno platformo, ki nam omogoča stike 
na eni strani z ženskim na drugi s stanov« 
skim gibanjem. V tem smislu očrta delo 
kongresa Ženskega Nar. Saveza v Paliču pri 
Subotici, na katerem je referirala »O reformi 
ženskega šolstva za osnovne in meščanske 
šole«. — Navzoče tovarišice bodri k delu, 
kajti z abstinenco in pasivnostjo slabijo or« 
ganizacijo in ji jemljejo življensko silo. 
Stremeti moramo marveč za tem, da s čim 
intenzivnejšimi stiki poživimo in okrepimo 
našo organizacijo. 

Tajnica tovarišica , Anica ' Likozarjeva 
poroča o celoletnem društvenem delovanju 
Meseca maja je priredilo društvo zborovanje, 
na katerem je predavala tov. Pleškova »O 
potrebi kmetijsko«gospodinjske izobrazbe«. 
Sprejete resolucije so se poslale ministrstvu 

Pokret učiteljic. 


